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Odvážný Generál chrstol Naďovi
přímo do očí! Řeknu vám to po
lopatě: ZRADA NÁRODNÍCH ZÁJMŮ
MŮŽE BOLE ZE VŠEHO NEJVÍCE!
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SLOVENSKO: Odvážný Generál do očí Naďovi! Řeknu vám to po lopatě: Zrada národních
zájmů nás může bolet ze všeho nejvíc

Expert na bezpečnostní a obrannou politiku generál Jozef Viktorín si posvítil na Naďově a Krúpove
vyjádření o obraně vzdušného prostoru Slovenské Republiky a vytmavil jim to po lopatě.
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OPTIMÁLNÍ ŘEŠENÍ? Tak toto řekl poslanec Olano Krúpa při komentování ochrany SR. Totiž od
ministra jsme se dozvěděli, že nejen Polsko, ale i Česká republika se bude podílet na ochraně
našeho vzdušného prostoru. Že jde o citlivou otázku národní suverenity? To tito pánové neřeší,
neboť takové pojmy jsou jim vzdálené. A co naše vzdušné síly? Uzemněno Mig-29, resp. odloženo
v hangárech. F-16, které zpožďují „protože předchozí vláda“.

Pane ministře, jste tam už více než dva roky. Změňte argumentaci, neboť Vám to už nikdo
nesežere. S americkou stranou komunikujete brzy na denní bázi. I když víme, že dnes hlavně o
Ukrajině. Zkuste si ale najít čas na bezpečnost. SR a partnerovi zpoza oceánu připomeňte dodací
lhůty. Hlavně kvůli ochraně vzdušného prostoru vlastními silami a prostředky OS ČR. Toto by
neměl být těžký úkol. Jedině, že byste na to neměli odvahu.

Další otázka se dotýká letadel Mig-29. Jsme opravdu tak bohatí, abychom si je dovolili nechat v
hangárech? Nebo už víte co s nimi? Půjdou na „sešrotování“ na Ukrajinu? Bude to na komerční
bázi nebo půjde o nezištnost? Řekněte přímo a otevřeně občanům, kolik za to inkasujeme. V
dnešní době se totiž každé euro počítá trojnásob.

Vaše argumentace s přítelem Krúpem je jasný příklad jak mluvit dlouho a neříct nic, resp. jak
„vysvětlit“ nevysvětlitelné. Jste vzorkem vlastního hnutí, které vás pravděpodobně již nyní
nemusí. Zvláště předseda. Patříte totiž mezi ty, kteří nejrychleji nakládají s cizími financemi. Nebo
jejich utrácení nebyly, že? Zrada národních zájmů nás však může bolet ze všeho nejvíc.


